
Klub OB ATU Košice 

 
 

Výročná členská schôdza 
 

Správa o činnosti za rok 2024 
 



Členská základňa (k 31.12.2024) 

• 127 členov 
• 54 členov do 23 r. 
• 73 členov nad 23 r. 

 
• Zvyšovanie členskej základne do 23 r.- trvalá úloha 

 



Riadiaca, administratívna a kontrolná 
činnosť 
• Riadiaca a administratívna činnosť   

• Výbor klubu 
• Predseda: Jozef Pollák 
• Členovia: Elena Belicová, Jana Macinská, Viktória Roháčová, 

Judita Sádecká, Lukáš Simočko 
• Stretnutia výboru kombinované: 

• prezenčne 
• online 

• Kontrolná činnosť      
• Revízna komisia 

• Predseda: Ján Kuchta 
• Členovia: Boris Ďurčo, Vladimír Tysz 



Tréningová činnosť 
• Kombinovaná: -spoločná 
    -individuálna (prevládajúca) 
• Pravidelné mapové tréningy na jar a v jeseni 
• Pravidelné tréningy prípravky počas celého roka 

(J.Sádecká)  
• mapové tréningy jar, jeseň  

• Sústredenia  
• zima - Štrbské Pleso (2x) 
• jar - okolie Košíc (mapové sústredenie)  
• leto - Huty 



Preteková činnosť 

• Účasť na vrcholových svetových podujatiach 
• Šprintové MS (Škótsko): Martin Roháč (34.) 
• Akademické MS (Bulharsko)  

• Martin Roháč (39.)   
• Ľuboslava Weissová (35., 5.štafety) 

• Svetový pohár (Fínsko): Ľuboslava Weissová (92.) 
• ME dorastu (Poľsko): Michal Marko (52.) 
• MS veteránov (Fínsko): klubová výprava (8.Katarína 

Labašová) 

 



Preteková činnosť-MSR, SRJ 

• Medaile na MSR: - 19 zlatých 

    - 23 strieborných 

  - 27 bronzových 

• Slovenský rebríček jednotlivcov: 

• 1.miesto 3x 

• 2.miesto 5x 

• 3.miesto 5x 

• Slovenský rebríček družstiev: výsledky zatiaľ nie sú známe 

 



Organizátorská činnosť 

• Košický trojkráľový beh 
• Spojené majstrovstvá SR a HUN 
• 4 kolá OR 
• Valentínska snežienka  
• Mikulášska čižma 
• Vianočný kapor 
 



Mediálna a propagačná činnosť 

 
• Info o činnosti prostredníctvom fb a klubovej 

stránky  
• Príležitostné reportáže v Rádiu Regina a STVR 



Hospodárska činnosť 
Zdroje príjmov klubu na činnosť v roku 2024 boli nasledovné:  
• členské príspevky 
• organizovanie športových podujatí (3kb, MSR SVK+HUN, malé preteky) 
• dotácie 

• dotácia na činnosť od  Slovenskej asociácie univerzitného športu 
• dotácia od mesta Košice na mládežnícky šport  
• dotácia od SZOŠ a MŠSR na činnosť CTM 
• dotácia od KSK na organizáciu MSR + HUN 

• 2 % daní 
• od darcov a reklamných partnerov 
• príspevky na akcie od účastníkov 



Záver  
• Poďakovanie sponzorom a podporovateľom 

• Mestu Košice  
• KSK a KRT  
• SAUŠ 
• TU v Košiciach 
• Auguste Cryogenics a spoločnosti Labaš 
• SZOŠ  
• Všetkým sponzorom a partnerom MSR, 3kb a klubu 



Najúspešnejší pretekári KOB ATU Košice 2024 

 
• Martin Roháč 
• Michal Marko 
• Ľuboslava Weissová 

 



Najúspešnejší pretekári KOB ATU Košice 2024 
Majstri SR 
• Michal Marko   2x  
• Michal Krajčík 1x 
• Elena Belicová 1x 
• Valéria Marko 2x 
• Elena Papugová 1x 
• Judita Sádecká 1x 
• Jana Slámová 2x 
• Zuzana Šašinka 1x 
• František Papuga 1x 
• Adam Tysz  1x 
• Jozef Pollák 4x 
• Štafeta MWM 105 mix(Adam Tysz-Jana Macinská-Tomáš Drenčák) 
• Štafety MWM 135 mix(Jozef Pollák-Valéria Marko-Zdenko Roháč) 

Víťazi SRJ 
• Michal Marko 
• Valéria Marko 
• Jozef Pollák 



Hlavné úlohy na rok 2025 
 
• Zabezpečenie podmienok pre športovú prípravu 

členov (sústredenia, mapové tréningy, 
telocvične,...) 

• Práca s mládežou 
• Organizačné zabezpečenie 3kb 
• Organizačné zabezpečenie MSR , stredná trať 

+štafety  
• Organizačné zabezpečenie Slovak Karst cupu 
• Organizácia pretekov oblastného charakteru 
• Zabezpečenie projektov na rozvoj OB-Fresh, 

Compass 2, Prešov 
 

 



 

Správa revíznej komisie Klubu OB ATU Košice, ku dňu 31.12.2024. 
 

 

Revízna komisia  Klubu OB  ATU Košice  /ďalej len klub/ v roku 2024  pracovala  v zložení  

predseda Ján Kuchta, členovia Boris Ďurčo a  Vladimír Tysz. Komisia vykonávala svoju 

činnosť od poslednej členskej schôdze  /ďalej len ČS/ priebežne, pričom revízori  boli celý 

rok prítomní na aktivitách klubu a aktívne sa zapájali do života klubu.  

Fyzickú kontrolu  činnosti a hospodárenia sme vykonali dňa   6. 3. 2025 v Košiciach s  

nasledovnými uzávermi: 

 

Add. 1 – Oblasť športová: 

         Patrí veľké poďakovanie všetkým funkcionárom a organizátorom, ktorí organizovali 

tréningovú prácu, pracovali s mládežou, pracovali vo výbore a reprezentovali náš klub na 

pretekoch. 

Pre krátkosť času spomeniem len dve klubom organizované akcie:  3kráľový beh – na 

začiatku roka – už ako naša tradičná značka, mal znovu pekný úspech. 

Spoločné – Slovensko/Maďarské majstrovstvá na stredných tratiach a štafety, ktoré sme 

organizovali 15. a 16. júna na Silickej planine, tiež mali veľký úspech. Zúčastnilo sa na nich z 

oboch štátov viac než 1250 pretekárov. 

Jesenná  športová činnosť prebiehala v súlade s plánom  práce. 

Na základe horeuvedeného,  RK konštatuje, že práca výboru klubu, práca v komisiách, ako aj 

práca členov v roku 2024 bola vykonávaná v súlade so stanovami klubu  a v súlade s  

hlavnými úlohami a plánom práce športovej činnosti na rok 2024.   

 

Add.2 – Oblasť hospodárska: 

Po kontrole účtovníctva prehlasujeme, že účtovníctvo klubu je vedené správne v zmysle 

zákona.  Zaúčtované doklady sú správne označované a priebežne schvaľované.  

Ku koncu hodnoteného obdobia náš klub má všetky finančné záležitosti uzavreté. Pohľadávky 

a záväzky máme vysporiadané. 

Berieme na vedomie, že hospodársky výsledok je dôvodne schodkový a schodok vykrývame    

z rezervy z predchádzajúceho obdobia. 

Na základe horeuvedeného, RK doporučuje ČS schváliť správu o činnosti a hospodárení                      

za rok 2024.   

 

Add, 3 -   Disciplinárna a spoločenská oblasť: 

V roku 2024  disciplinárna komisia  nemusela zasahovať, ani riešiť prípady disciplinárneho 

charakteru. Patrí  veľké poďakovanie za súdržnosť, ochotu a disciplínu, ktorú  náš kolektív 

prezentoval  na všetkých podujatiach, ale hlavne na spoločných majstrovstvách. 

Snáď predsa len jedno ponaučenie:  Parkovné pri organizovaných pretekoch doporučujeme 

pre krátkosť času nevyberať pri príchode, ale pri odchode áut z parkoviska. 

           

Na záver RK všetkým praje v roku 2025 veľa  duševného a fyzického zdravia  ako aj  veľa 

športových úspechov! 

 

 

 

 

V Košiciach, dňa   10. 3. 2025                                                   Ján Kuchta , v. r. 

      predseda RK 


